



Company Form / Бланк Компании

From: One Q Technologies A/S

Date: 2nd of May 2019

| | |
|--|--|
| <p>To whom it may concern:</p> <p>Company One Q Technologies A/S (address: Bregnerødvej 133A, 3460 Birkerød) represented by Director; Morten Sørensen, the COO of One Q Technologies A/S, hereby authorizes and appoints company TerraLink LLC (ITN 7729139042, address: 13/2, office 5, Izumrudnaya str., 129327, Moscow, Russian Federation) to represent at Russian governmental authorities and custom union of governments: Russia, Kazakhstan, Belorussia, Armenia and Kyrgyzstan; hold activities being concerned with One Q Technologies A/S equipment importing at customs area of given governments, file, issue and receive declarations as well as notifications and statements, understand specifications, put signatures and stamps, provide with technical documentation to customs governmental authorities.</p> <p>The power of attorney is valid for 3 years</p> | <p>Всем заинтересованным сторонам:</p> <p>Компания One Q Technologies A/S (адрес: _____) в лице Генерального Директора _____ действующего на основании _____ уполномочивает Компанию ООО «ТерраЛинк» в лице Генерального Директора Рональда Льюина, действующего на основании Устава (ИНН 7729139042, адрес 129327, город Москва, улица Изумрудная, дом 13, корпус 2, помещение 1, комната 5, Российская Федерация, телефон: +74957211721, info@terralink.ru), представлять свои интересы в государственных органах Российской Федерации и Евразийского экономического союза государств: Россия, Казахстан, Беларусь, Армения, Киргизия, проводить мероприятия, связанные с обеспечением ввоза на таможенную территорию этих государств оборудование производства Компании One Q Technologies A/S, подавать, оформлять и получать декларации, нотификации и другие разрешительные документы, ставить подписи и печати, предоставлять техническую документацию в государственные органы.</p> <p>Доверенность действительна в течении 3 лет.</p> |
|--|--|

Best Regards,

Director
Morten Sørensen, COO of One Q Technologies A/S



This is to certify that **Mr Morten Sørensen** today in my presence at the Notarial Office approved and signed the above document. No conspicuous corrections or addenda were found in the document.

Mr Morten Sørensen has proved his identity by presenting Danish Passport No 207121467.

The District Court of Lyngby, Denmark, 14 May 2019


Ritha Ahle
Notary Public

